



**“The God of heaven Himself will prosper us; therefore we His servants will arise and build” (Nehemiah 2:20)**

As we stand on the brink of a new year, I want to encourage each one of you to consider making a contribution to our extension project in these upcoming weeks. Every donation, regardless of size, brings us closer to our goal and contributes to the growth and flourishing of our church community.

#### Methods of Donations:

- Monthly commitment (Direct Deposit, credit card, paypal, post-dated checks)
- Lump sum donation (Cash, personal checks, credit card, paypal, e-transfer to [accounting@stminahamilton.ca](mailto:accounting@stminahamilton.ca))
- Loans
- Employer matching donation

Any contributions received before December 31 will be included in the tax receipt issued by the church in February.

Once again, thank you for your incredible support thus far. May the Lord bless each one of you abundantly.

*Fr. Metias Said Ibrahim*

Priest, Saint Mina's Coptic Orthodox Church  
Hamilton, Ontario - Canada

**"إِنَّ إِلَهَ السَّمَاءِ يُعْطِينَا النَّجَاحَ، وَنَحْنُ عِبِيدُهُ نَقُومُ وَنَبْنِي"**  
(تَحْمِيًا ٢ : ٢٠)

ونحن نقترّب من نهاية هذا العام، يسرنا أن نشجع كل واحد منكم على المشاركة في تجميع المقدم المالي المطلوب. كل تبرع، بغض النظر عن حجمه، يقربنا أكثر من هدفنا ويسهم في نمو وازدهار شعبنا المبارك.

#### طرق التبرع:

- التزام شهري (تحويل مباشر، بطاقة ائتمان، بايبال، شيكات مؤرخة)
- تبرع نقدي (نقدًا، شيكات شخصية، بطاقة ائتمان، بايبال، تحويل بنكي إلى [accounting@stminahamilton.ca](mailto:accounting@stminahamilton.ca))
- قروض
- التبرع مع مساهمة جهة العمل

أي تبرع يتم استلامه قبل نهاية ديسمبر سيتم تضمينه في إيصال الضرائب الذي ستصدره الكنيسة في فبراير.

مرة أخرى، شكرًا لتعزيديكم. الرب يبارك كل واحد منكم ويعوضكم بالسماوات عوضًا عن الأرضيات والأبديات عوضًا عن الزمانيات.

أبونا متياس سعيد إبراهيم

كاهن كنيسة الشهيد العظيم مارمينا العجايبى

هاميلتون، أونتاريو - كندا

